
Александра Јоксимовић: Инаугурација добра прилика да се представи Србија; Андреј Ивањи: То није представљање Србије, већ Вучића
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Председница Центра за спољну политику Александра Јоксимовић и новинар недељника
Време Андреј Ивањи нису се, гостујући у Новом дану, сложили у вези са оценом пријема
поводом ступања на дужност председника Александра Вучића - док Јоксимовић види
добру прилику да се представи Србија, Ивањи каже да то није представљање Србије
већ Вучића.

  

  

Јоксимовић каже да најављени долазак великог броја званичника, на високом нивоу, из
региона показује да су у региону свесни значаја међусобних односа и постоји простор за
даље разговоре и процес нормализације.

  

Она истиче значај доласка сва три члана Председништва БиХ, као и долазак хрватске
председнице Колинде Грабар Китаровић, те очекује да ће ускоро почети да се отварају
билатерална питања између Србије и Хрватске.
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Говорећи о недоласку Едија Раме због избора у Албанији, Јоксимовић оцењује да му не
одговара да у финишу кампање прави потезе који могу утицати на исход избора. Такође
подсећа да због кризе власти неће бити представника из Румуније.

  

Андреј Ивањи: Ко је дошао Макрону на инаугурацију? Нико, пошто је није ни било

  

Ивањи, на констатацију да је и хрватска председница организовала свечаност поводом
инаугурације, каже да је то очигледно обичај у региону.

  

"Ко је дошао (Емануелу) Макрону на инаугурацију? Нико, пошто је није ни било. Прави се,
поготово у случају Србије, журка након инаугурације, па је ред да се дође. Да неко не
дође вероватно би се у Бриселу тумачило као политички гест, да се доласком направи
изјави да билатерлани односи у региону, који нису тренутно на високом нивоу, могу да се
среде", оцењује Ивањи.

  

Ивањи наглашава да је на позиве који су стигли одговорено протоколарно и да су
послати представници неких земаља на "средњем, нижем нивоу".

  

Јоксимовић каже да, кад се говори о нивоу присутних, треба бити свестан да Србија не
спада у групу великих сила и кључна за даљи развој међународних односа.

  

"Није било за очекивати да ће било ко из кључних земаља чланица Европске уније (ЕУ)
доћи на највишем нивоу. У реду је што долази Јоханес Хан као комесар за проширење и
тиме ЕУ шаље поруку да је проширење и даље важно", закључује Јоксимовић.

  

(Н1)

  

 2 / 2


